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W dniu 19 grudnia 2023 roku na terenie miejskiej ciepłowni została oficjalnie otwarta

inwestycja pt. „Modernizacja Ciepłowni Miejskiej w Zambrowie w celu wykorzystania biomasy
do wytwarzania energii cieplnej”. Nowa jednostka o łącznej mocy 8 MW pozwala oszczędzać
na zakupie uprawnień do emisji CO2. Stanowią one znaczącą składową do ceny ogrzewania.

W ostatnich miesiącach zauważamy, że ceny miału węglowego na rynku mocno spadły. Dzięki
temu koszty wytworzenia energii cieplnej z nieodnawialnych źródeł energii również maleją.

Dnia 7 grudnia 2023 roku Sejm przyjął Ustawę o zmianie ustaw w celu wsparcia odbiorców

energii elektrycznej, paliw gazowych i ciepła. Ustawa zakłada przedłużenie do połowy 2024 roku

rozwiązań ograniczających ceny ciepła sieciowego dla wskazanych odbiorców. Pozostają nimi

spółdzielnie mieszkaniowe, wspólnoty mieszkaniowe, gospodarstwa domowe, podmioty zobowiązane
do dostaw na potrzeby mieszkaniowe oraz podmioty użyteczności publicznej.

Biorąc pod uwagę powyższe oraz w trosce o finanse mieszkańców prosimy o udzielenie

informacji:

1. Jak kształtują się obecne ceny ciepła w spółce ZCIW?

2. Czyśrednia taryfowa cena ciepła nadal pozostaje wyższa od ustawowej ceny maksymalnej?
3. Czy mieszkańcy zapłacą mniej za energię cieplną?

Mieszkańcy skarżą się na spaliny wydobywające się z niskich kominów ciepłowni. W związku z tym
chcemy uzyskać informacje:

1. Czy prowadzona jest analiza spalin?
2. Co znajduje się w składzie tych spalin?

Jesteśmy przekonani, że transparentność w tym obszarze oraz otwarta komunikacja
z mieszkańcami/mieszkankami są kluczowe dla utrzymania dobrej relacji między społecznością
a lokalnymi władzami.

Prosimy o udzielenie odpowiedzi na piśmie.
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